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Agreement between the Government of the Federal Republic of Germany and the 
Government of the Republic of Ghana on the principles of the equipment aid 
programme of the Government of the Federal Republic of Germany for foreign armed 
forces and the related assignment of a Bundeswehr Technical Advisory Group to the 
Republic of Ghana. Accra, 4 March 2013 

Entry into force:  4 March 2013 by signature, in accordance with article 19  
Authentic texts:  English and German 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  Germany, 20 June 2013 
 
 
 

Allemagne 
 

et 
 

Ghana 

Accord entre le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne et le Gouvernement 
de la République du Ghana relatif aux principes du Programme d'assistance en matière 
d'équipement du Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne aux forces 
armées étrangères et à l'affectation connexe d'un groupe consultatif technique de la 
Bundeswehr auprès de la République du Ghana. Accra, 4 mars 2013 

Entrée en vigueur :  4 mars 2013 par signature, conformément à l'article 19  
Textes authentiques :  anglais et allemand 
Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Allemagne, 

20 juin 2013 
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